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Jaká je nejsnažší cesta setkat se svými, a nejen jimi, spolužáky z fakulty? Logovat se na spoluzaci.cz či Linked-In.com,
dopátrávat se cíleně návštěvy Jarnikovské přednášky nebo dostávat využívat servisu své domácí fakulty? Matematicko-
fyzikální fakulta UK se rozhodla pro třetí cestu a to formou založení vlastních webových stránek určených absolventům.
Důvodů je celá řada, záleží jen na tom, který je pro koho podstatný.
Pro absolventa fakulty jsou to jak výše zmíněné důvody, ale také možnost získat přehled o uplatnění magistrů či
doktorandů studovaných oborů, pracovních možnostech, zajímavých stážích či soutěžích, způsob nalezení partnerů pro
společnou práci či získání nadějného spolupracovníka. Pro zaměstnance fakulty pak například způsob reflexe o míře
zkušeností v oboru, přístup k nápadům zvenku či prostě výměna informací. Pro stávajícího studenta je síť absolventů
vodítkem k hledání vlastního pracovního působiště, prostředkem tříbení si vlastních názorů a hledání odpovědí. Zájemce
o studium má k dispozici další formu utváření představ o životě po ukončení vysokoškolského studia. V poslední řadě
jde o způsob reakce na aktuální trend, neboť úsilí o získání zpětné vazby od bývalých studentů se ukazuje jako jedním
z nejúčinnějších marketingových nástrojů vysokých škol.
Setkání se uskutečnilo 11. 11. 2010 v Malé Aule na Malostranském nám. 25.  Pozvánka navazovala na celodenní tradiční
Den firem pro matematiku a informatiku, kdy mají studenti příležitost setkat se svými potenciálními zaměstnavateli. Letos
poprvé už byla akce i mezinárodní, kdy mezi studenty zavítali zástupci z vývojového centra společnosti Morgan Stanley z
Budapešti.  Kromě účastníků Dne firem byla pozvánka zaslána absolventům fakulty prostřednictvím aktivních sociálních
sítí (zmiňovaní spolužáci.cz, Linked-In.com, facebook.com – jako pokus zjistit, zda opravdu i mezi „matfyzáky“ hrají
sociální sítě tak důležitého prostředníka informací, za jaké je média považují.
Podle míry účasti lze říci, že asi tak velký vliv na vybranou cílovou skupinu nemají, protože akce byla ještě komornější,
než organizátoři očekávali. Zajímavé však bylo široké věkové i oborové rozpětí účastníků, stejně jako jejich rozporuplné
názory na téma „Alumni“.  I přes tyto rozdílnosti se akce podařila – vítána byla úvodní prohlídka obnovenými prostorami
budovy na Malostranském náměstí, víceméně bez komentářů proběhla prezentace nového webu, o to větší diskuse
navázala při společné večeři ve útulných prostorách restaurace Profesní dům. Podněty se týkaly zejména způsobu
komunikace s absolventy, možností nástrojů oslovení, vyhledávání aktivních skupin absolventů, možnosti setkávání,
přínos pro ně i pro fakultu. Když mezi přítomné zavítal i děkan fakulty, prof. Zdeněk Němeček, byl to pro všechny
přítomné signál, že celá akce není jen záměrem skupinky nadšenců. Přítomní si shodli, že vytvoření aktivní komunity
absolventů je vítáno, ale nikdo si neuměl moc představit její fungování. Ukázalo se, že lety propracovaný systém práce
na Harvardu a Cambridgi není snadné do českých podmínek vnést, protože tradice spolupráce absolventů s fakultou
tu nikdy nebyla. Ačkoliv se po deváté sešlost rozešla, nebylo rozloučení negativní, spíš plné očekávání. Máme před
sebou  léta drobné práce, pomalých krůčků a víry, že snad za deset let bude na výzvu „přijďte na skleničku“ bude
reagovat tolik lidí, že nám nebude Malostranské náměstí stačit. A nový matfyzácký kalendář, který si přítomní odnesli,
bude suvenýrem, dokládajícím ranné počátky Alumni Matfyz.
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